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Proje Düzce’de de uygulanacak. DESOB Başkanı Mustafa 

Kayıkcı projenin Nisan/2023 tarihinde başlayacağını açıkladı 
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Koop. Bakkal için bakkalların en az 75 metrekare

en fazla da 150 metrekare olması şartı aranacak

5 YIL BOYUNCA BAKKALLIK YAPANLAR YARARLANACAK
Tarım Kredi Kooperatifleri aracılığıyla vatandaşın 

temel ihtiyaçlarını uygun fiyatla sunmakta kararlı 

olan hükümet, çalışmalarını hızlandırdı. Tarım 

Kredi Kooperatifleri bünyesinde yürütülen Koop 

Bakkal projesiyle 2023'te 1.000 noktaya ulaşılacak.  

Türkiye Tarım Kredi Kooperatifleri Genel Müdürü 

Hüseyin Aydın da açıklamalarda bulunarak şunları 

kaydetti: “Ancak burada önemli bir projemiz daha 

var. Bin satış noktasını hızlı artırmak çok zor. Onun 

için arayışlara girdik. O arayışlardan biri de bakkal 

projesi. İş ortakları, partnerler ile anlaşma 

yapacağız, marketinin bir bölümünü bize tahsis 

edecek. Bizim sattığımız fiyatlar ile satacak biz de 

ona iskonto uygulayacağız. Bu şekilde yıl sonu ya da 

2023'ün ilk çeyreğinde satış noktası sayımızı 2 bin 

500-3 bin rakamlarına çıkarmayı hedefliyoruz."

Düzce Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Makine Teknolojisi Makina 

Bakım onarım bölümü Ustalık Belgesi almaya hak kazanan 57 kişi ve 

Elektrik Elektronik Teknolojisi Elektrik Tesisatları ve Pano Montörlüğü 

Bölümü Ustalık Belgesi almaya hak kazanan 37 kişinin belgelerini DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı imzaladı. 

Mesleki ve teknik eğitim alanında yapılan reform niteliğindeki 

düzenlemelerle “Örgün ve yaygın mesleki ve teknik eğitim programları 

”nın bir arada uygulanacağı, sertifika, belge ve diploma veren “mesleki 

ve teknik eğitim merkezleri” adıyla yeni eğitim kurumları kurulmaya 

başlandı.

Bu düzenlemelerle, Örgün, yaygın ve çıraklık eğitimi arasında yatay ve 

dikey geçişler ve denklik sağlandı. Millî Eğitim Bakanlığı Mesleki ve Teknik 

Eğitim Genel Müdürlüğü bünyesinde faaliyet gösteren okullardan mesleki 

eğitim merkezlerinde 9 Aralık 2016 tarihli Resmî Gazete'de yayımlanan 

Düzce Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde 

USTALIK BELGELERİNİ  KAYIKCI İMZALADI 

6764 sayılı Kanun ile çıraklık eğitimi zorunlu eğitim 

kapsamına alınmış ve mesleki ve teknik 

ortaöğretim kurumu olarak yapılandırıldı.
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Düzce’nin vizyonu toplantısına DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı da katıldı 

DÜZCE’NİN 40-50 YILI PLANLANIYOR

Düzce Belediyesi tarafından, Düzce İl Bütünü Stratejik Çevresel 

Değerlendirme Çalışması 1'nci Kapsam Toplantısı 

gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan Belediye Başkanı Dr. Faruk 

Özlü, “Düzce, Düzce'de yaşayanların vizyonu ile büyüyüp 

gelişecek. Şehrimizi, bölgemizin cazibe merkezi yapmaya 

karalıyız” dedi. 

Düzce'nin çevresel önceliklerini konuşmak, geleceğin Düzce'sini 

çevresel ve sağlık öncelikleriyle hep birlikte inşa etmek 

amacıyla Prof.Dr. Erol Güngör Kültür Merkezinde 

gerçekleştirilen toplantıya, Düzce Valisi Cevdet Atay, Düzce 

Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Çevre Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı Mekansal Planlama Genel Müdürlüğü Çevre 

Düzeni Planları Dairesi Şube Müdürü Hüseyin Eyduran, DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı, siyasi parti, STK, özel sektör ve 

meslek kuruluşu temsilcileri, kurum amirleri ile konunun 

paydaşları katılım sağladı.

Toplantının açılışında konuşan Çevre Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığı Mekansal Planlama Genel Müdürlüğü Çevre 

Düzeni Planları Dairesi Şube Müdürü Hüseyin Eyduran, bakanlık 

olarak Çevre Düzeni Planlamasının önemine ve yaptıkları 

çalışmalara dair değerlendirmelerde bulunurken, Düzce Valisi 

Cevdet Atay ise bu planlama toplantısında tam işbirliği içinde 

olunmasının başarının anahtarı olacağını belirterek emeği 

geçenlere teşekkür etti.

Açılış konuşmalarının ardından kürsüye çıkan Düzce Belediye 

Başkanı Dr. Faruk Özlü, çevre düzeni planına yönelik iki yıldır 

üzerinde çalışma gerçekleştirdiklerini ifade ederek, “Bu şehrin 

önümüzdeki 40-50 yıl da hangi yöne gideceğini tartışıyoruz. Biz 

bu şehrin gelişme akslarını planlamak istiyoruz. Düzce, 

Düzce'de yaşayanların vizyonu ile büyüyüp gelişecek. 

Şehrimizi, bölgemizin cazibe merkezi yapmaya karalıyız” dedi. 

Konuşmaların ardından Şehir Plancısı Volkan Öz ile Doç.Dr. 

Sultan Gündüz, Çevre Düzeni Planı çerçevesinde hazırladıkları 

sunumları gerçekleştirdi. Toplantı, katılımcıların sorularının 

cevaplanmasının ardından sona erdi.

Kantin kira artış oranına 
sınırlandırma getirilmesi talebi

OLUMLU SONUÇLANDI 

Düzce Bakkallar ve Bayiler

Esnaf Odası Başkanı Vildan

Şamandar TESK Başkanı 

Bendevi Palandöken’e

teşekkür etti

Kantin kira artış oranına 

sınırlandırma getirilmesi 

taleplerinin olumlu 

sonuçlanması üzerine 

açıklamalarda bulunan TESK 

Genel Başkanı Bendevi 

Palandöken, 

“Konfederasyonumuzun 

Genel Kurulu'nda kira 

artışının yüksekliği nedeniyle 

sıkıntı çeken kantinci 

esnafının sorununun 

çözülmesi için 

Sn.Cumhurbaşkanımıza arz 

ettiğimiz kira oranın yüzde 

25 ile sınırlandırılması 

talebimizin gerçekleşerek 

hayata geçirilmesi 

camiamız açısından 

sevindirici. Alınan bu 

kararla birlikte 20 bin 

kantinci esnafımız rahat 

bir nefes alacak ve daha 

iyi hizmet sunacak.” dedi.  

TESK Başkanı Bendevi 
Palandöken, yüksek fiyat 

artışının alınan bu kararla 

birlikte önleneceğini 

açıkladı.  
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Ticaret Bakanlığı 

Esnaf, Sanatkarlar ve 

Kooperatifçilik Genel 

Müdürümüz Sn. 

Necmettin Erkan 

kardeşimizin kıymetli 

Annesi teyzemizin  

vefat  haberini derin 

bir üzüntü içerisinde 

öğrenmiş 

bulunmaktayız. 

Merhumenin cenazesi 

Kırşehir Akpınar Büyük 

Abdi Uşağı köyünde 

kılınan cenaze 

namazının ardından 

defn edildi. 

Merhumeye Allah'tan 

rahmet, başta Genel 

Müdürümüz olmak 

üzere tüm sevenlerine 

ve yakınlarına 

başsağlığı ve sabırlar 

dileriz.

DESOB tara�ndan 
başsağlığı 

mesajı  yayınlandı

DESOB HEYETİ TSO’YU ZİYARET ETTİ

Düzce Esnaf ve Sanatkâr 

Odaları Birliği (DESOB) 

Yönetim Kurulu Üyeleri 

Düzce Ticaret ve Sanayi 

Odası'nı ziyaret etti. 

Ziyarete, Düzce Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Erdoğan 

Bıyık, Meclis Başkanı Tanju 

Acar, DESOB Başkanı 

Mustafa Kayıkcı, DESOB 

Başkan Vekili Bülent Keser, 

DESOB Genel Sekreteri 

Gökhan Aktürk, DESOB 

Sicil Müdürü Berna Duman, 

ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 

Düzce Fırıncılar Pastaneciler Tatlıcılar ve 

Börekçiler Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı 

İbrahim Korkmaz, Elektrikçiler Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası Başkanı Serhat Geçtim, 

Akçakoca Demir ve Madeni Sanatkarlar Odası 

Başkanı  Hikmet Sarıoğlu, Bakkallar Bayiler ve 

Büfeciler Esnaf Odası Başkanı Vildan Şamandar, 

Sebze ve Balıkçılar Esnaf Odası Başkanı İslam 

Batuhan Yangaz, Esnaf ve Sanatkarlar Şoförler 

ve Otomobilciler Odası Hüseyin Aykanat, Ferdi 

Muçu, Akçakoca Şoförler ve Otomobilciler 

Odası Başkanı Mehmet Alev, Yığılca Esnaf ve 

Sanatkarlar Odası Başkanı Ali Kaya, Konuralp 

Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Ali Odabaş, 

Kaynaşlı Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı 

Enver Akyüz katılım sağladı.

Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkanı Erdoğan 

Bıyık ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 

getirerek, “ Bildiğiniz üzere kısa bir dönem 

önce seçime girdik ve seçildik. Tanju 

Başkanım ile bana Başkanlık görevi verildi. 

Bizde hep beraber Sivil Toplum Örgütleri ile 

özelikle DESOB ile omuz omuza inşallah güzel 

işler yapacağız. Sizin desteğiniz bizim için 

önemlidir.” dedi. 

Düzce TSO Meclis Başkanı Tanju Acar DESOB 

ile her zaman yakın ilişkiler içerisinde 

olduklarını belirterek, sanayici ve esnafın 

ayrılmaz bir bütün olduğunu, bu nedenle bu 

iki kurumun uyum içinde çalışması gerektiğini 

söyledi.

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı ise, her 

anlamda yükselen bir değer olan Düzce 

TSO'nun bundan sonraki süreçte de büyümeye 

ve değişmeye devam edeceğini ifade etti. 

 Ziyaret toplu fotoğraf çekimi ile sona erdi. 


